LKF CONCEPTS

Terms & Conditions

- 1. Offer is valid for dine-in during dinner time from 27 Oct 31 Oct, 2025.
- Advance reservation is preferred and to redeem the offer. Please present the
 exhibitors or buyers badges of Hong Kong International Lighting Fair (Autumn
 Edition); Hong Kong Outdoor & Tech Light Expo; Eco Expo Asia upon redemption at
 restaurant.
- 3. 10% service charge applies and is based on the original prices.
- 4. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, vouchers, set menus or private catering events, unless otherwise specified.
- 5. A la carte food menu may not be available on certain dates. Please contact the restaurant directly should you have any questions.
- 6. LKF Concepts reserves the right to change the Terms & Conditions without prior notice. In case of disputes, the decision of LKF Concepts shall be final.

條款及細則

- 1. 優惠適用於 2025 年 10 月 27 日至 10 月 31 日期間之晚市堂食。
- 2. 請提前預約,並於用餐時出示以下任何展覽的參展商或買家證:
 - 香港秋季電子產品展;
 - 國際戶外及科技照明博覽;
 - 國際環保博覽;

即可享用此優惠。

- 3. 需另加原價之一成服務費。
- 4. 此優惠不可與其他推廣、優惠券、套餐或私人活動優惠同時使用,特別註明除外
- 5. 部分日期或暫停單點菜單供應,詳情請直接向餐廳查詢。
- 6. LKF Concepts 保留最終修改、解釋及決定此優惠條款之權利。